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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, technológiai és ipari miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen állapotban van a Volánbusz járműparkja? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

A helyközi közösségi közlekedésben használt autóbuszok jelentős része elavult, kiöregedett. Nagy
számban  vannak  olyan  buszok,  melyek  egyéb  problémáik  mellett  az  életkorukból  adódóan  a
környezetet is jobban károsítják az újabb modelleknél.

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Mennyi a Volánbusz által használt autóbuszok átlagéletkora jelenleg?
• Milyen mértékben és ütemezéssel tervezik a járműpark megújítását, új autóbuszok 

beszerzését és ezzel egyidőben a már korszerűtlennek számító járművek forgalomból történő
kivonását?

• Elegendő szakember dolgozik jelenleg a Volánbusz kötelékében ahhoz, hogy közép- és 
hosszútávon is biztosítható legyen a zavartalan működés? Mekkora problémát jelent a 
Volánbusz esetében a munkaerőhiány, és milyen konkrét intézkedéseket terveznek ennek 
kapcsán?

Várom válaszát!

üdvözlettel,

Keresztes László Lóránt


